
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim                                            
 
 

P r o t o k ó ł   Nr XX/08 
 
z XX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 14 marca 2008 
r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 13,00 a zakończono o godz. 14,10. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych. 
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu). 
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska 
- Skarbnik Miasta                                  - Daniel Karaźniewicz 
- Radca Prawny                                     - Dionizy Szwedowski 
- Z-ca Naczelnika Wydziału Organiza- 
   -Prawnego i Spraw Obywatelskich     - Dorota Osińska 
- Kierownik Referatu Biura Rady           - Dariusz Sobaszkiewicz 
- przedstawiciele lokalnej prasy i TV 
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XIX - tej sesji Rady Miejskiej. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XV/92/07 z dnia  
   18 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji programu „Moje Boisko Orlik     
    2012”. 
9. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Regionu  
    Ostródzko-Iławskiego „Czyste Środowisko”. 
10.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla  
    Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 
11. Przedstawienie informacji dotyczących przekazanych środków na upowszechnianie sportu  
      dzieci i młodzieŜy. 
12. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
13. Zakończenie sesji. 

Ad. pkt. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –A. Nadolski, stwierdzając na 
podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a więc obrady są 
prawomocne.  
Rada Miejska minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego radnego I kadencji – Mieczysława 
Barańskiego.  

 
 
 



Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radną – 
Lili ę Karczyńską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (15 
„za”) wybrała radną – Lilię Karczyńską na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał wniosek Burmistrza Miasta z dnia 
14.03.08 r.  o wykreślenia z porządku obrad punktu 11: Podjęcie uchwały w sprawie 
utworzenia  samorządowej instytucji kultury – Miejskiego Centrum Kultury w Nowym 
Mieście Lubawskim, stanowiący zał. nr 3 do protokołu. 
Rada Miejska jednomyślnie (15 „za”) przyjęła powyŜszą  zmianę do porządku obrad. 
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad wraz z 
wprowadzoną zmianą. 

Ad. pkt. 4 
Protokół z XIX-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 
zapoznania się z jego treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – J. Kopiczyński oraz 
pozostali radni nie zgłosili zastrzeŜeń do protokołu. Protokół z XIX-tej sesji  Rady Miejskiej 
został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (15 „za”).  

Ad. pkt. 5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję.  
 Sprawozdanie w zakresie bieŜącej działalności Burmistrza przedstawiła Burmistrz 
Miasta – A. Kopiczyńska. 
Poinformowała, iŜ Prezes MPGK bardzo przeprasza Ŝe nie mógł dzisiaj przybyć, Ŝeby 
przedstawić zakres robót, który został wykonany. W poniedziałek ma przedstawić wniosek i 
dokumentację zmierzającą do pozyskania środków z WFOŚ na zakup śmieciarki. UpowaŜnił 
mnie do udzielenia informacji: złoŜa filtracyjne, które musiały zostać wymienione są juŜ 
wymienione. Dzisiaj wróciły ekspertyzy z Iławy dotyczące jakości wody. Wszystkie 
parametry wody wodociągowej są w normie. Trwają prace zmierzające do zainstalowania 
monitoringu sieci wodociągowej na oczyszczalni ścieków. Cokolwiek będzie się działo na 
terenie miasta w zakresie wodociągów, to pierwsza informacja dotrze do oczyszczalni 
ścieków, gdzie jest sprawowany przez pracowników dyŜur 24-godzinny. Trwają równieŜ 
prace przy zainstalowaniu agregatu niezaleŜnie włączającego pompy w razie braku prądu. 
Prezes sam będzie prosił nasze media, w tym Gazetę Nowomiejską o zamieszczenie 
informacji, którą przygotuje o ogłoszeniu zamknięcia  etapu prac na stacji uzdatniania wody i 
doprowadzenia do pewnego poziomu świadczonej usługi w zakresie dostarczania wody 
mieszkańcom miasta.  
Rada przyjęła powyŜszą informację i sprawozdanie nie zgłaszając uwag. 
Informacja stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt. 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
zgłoszone na XIX-tej sesji Rady Miejskiej w dniu 26.02.08 r., stanowiące zał. nr 5 do 
protokołu. 
Radny – B. Cieplak 
Nie zgadzam się z  odpowiedzią dot. zniszczenia drzew jako Ŝe nie polega na prawdzie. 
Proszę o pisemne dostarczenie odpowiedzi. Przed chwilą wróciłem z  miejsca wykonywanych 
robót , gdzie stwierdziłem, iŜ przewrócone drzewo jest w wieku większym niŜ 5 lat.  
 



 
Radny – J. Kopiczyński 
Co do ogrodzenia się nie zgadzam, gdyŜ ma błąd prawny, który naleŜałoby sprostować z 
uwagi na to, Ŝe zostało postawione bez pozwolenia i jest za wysokie. NaleŜy postawić 
estetyczne ogrodzenie. 
W interpelacjach i wnioskach głos zabierali w sprawie: 
Radny – R. Koszewski 
Kto jest właścicielem płyt uŜytych do ogrodzenia stadionu? 
Przewodn. RM –A. Nadolski 
Sugeruję, aby Komisja Rozwoju Gospodarczego zajęła się tym tematem. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
Ogrodzenie jest własnością MOSiR-u. 
Radny – J. Oelberg 
Zapytał jaki jest zakres modernizacji ulic: Gdyńskiej, Cichej i Kwiatowej. Czy odnosi się 
tylko do nawierzchni? 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
RównieŜ do deszczówki. 
Radny – J. Oelberg 
A sprawa oświetlenia? 
Burmistrz- A. Kopiczyńska 
Muszę sprawdzić. 
Radny – J. Oelberg 
Zapytał czy wiadomo, kto będzie  zajmował się w tym roku zielenią miejską i dlaczego 
jeszcze w tym zakresie nic się nie dzieje, gdyŜ o tej porze powinno juŜ się podcinać drzewa. 
Burmistrz- A. Kopiczyńska 
 MPGK cięło juŜ wskazane drzewa,  te które przycięcia wymagały. Rok i dwa lata temu 
drzewa były tak głęboko przycięte, Ŝe nie wszystkie wymagały w tym roku tak dalekiej 
ingerencji. Natomiast o zieleni miejskiej myślimy juŜ od jesieni. Mamy juŜ wstępne plany 
organizacji i chcemy się skupić na trzech działaniach, które będą realizowane w pierwszej 
kolejności, związanych z: 1) odnowieniem Ogrodu RóŜ, aby nazwa była  adekwatna do tego 
co powinno to miejsce reprezentować oraz urządzeniem tam nowego placu zabaw dla dzieci 
2) wykonania nasadzeń podkreślających  iluminacje przy armatkach 3) urządzenia zieleni na 
Rynku, który jest wizytówką miasta. Ponadto uwaŜam, Ŝe naleŜałoby takŜe zwrócić uwagę na 
całość ul. 3 Maja od strony bramy lubawskiej do Banku, gdzie tylko z nazwy pozostały 
trawniki. Będziemy starali się zmienić wizerunek miasta. 
Radny – St. Zieliński 
Zlikwidowania bałaganu przy ul. Grunwaldzkiej nr 23, gdzie w ubiegłym roku dokonano 
częściowej rozbiórki budynku, a pozostały duŜe ilości jego resztek. Śmieci roznoszą się po 
pobliskim otoczeniu: chodnikach i jezdni. 
Radny – B. Cieplak 
Zapytał jakie zaistniały przesłanki, Ŝe nie zezwolono na wykonanie zdjęć w Muzeum 
Nowomiejskim celem ich umieszczenia w Poradniku Turystycznym Nowego Miasta. 
Burmistrz- A. Kopiczyńska 
Nie mam wiedzy na ten temat, sprawdzę. 
Radny – M. Deja 
Zwrócił się w sprawie odpowiedzi na zapytania, które zadał na wczorajszym wspólnym 
posiedzeniu komisji. 
Burmistrz- A. Kopiczyńska 
Odpowiedzi  na zapytania radnego zostaną udzielone na piśmie. 
 



Radny – M. Deja 
zapytał czy, komu i kiedy zostaną przekazane odpowiedzi ze spotkania przedstawicieli 
kibiców z p. Burmistrz. 
Burmistrz- A. Kopiczyńska 
Odpowiedzi  zostaną udzielone w przyszłym tygodniu. 
Radna – L. Karczyńska 
ZłoŜyła wniosek na piśmie w sprawie uhonorowania dotacją nowomiejskiej formacji B-
Kwadrat, który został  przez Przewodniczącego Rady odczytany i przekazany do 
zaopiniowania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Wniosek na piśmie stanowi zał. 
nr 6 do protokołu. 
Radny- H. Mączkowski 
Zapytał jak wygląda sprawa wykorzystania urlopów w Urzędzie. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
JeŜeli chodzi o urlopy jest to sprawa bardzo wraŜliwa, dlatego bardzo tego pilnuję. 
Ewentualne zaległości wynikają tylko z konieczności wykonywania bardzo waŜnych spraw. 
Na dzień dzisiejszy mam w połowie wykorzystany urlop, równieŜ w połowie wykorzystany 
urlop ma p. Sekretarz. Zapewniam państwa, Ŝe do końca IV br. z naszej strony nie będzie 
Ŝadnej zaległości. Natomiast pracownicy są sukcesywnie wysyłani na urlopy. 

Ad. pkt.7 
Opinię Komisji BudŜetu, Finansów i Planowania przedstawił Przewodniczący Komisji – J. 
Oelberg. Opinia na piśmie stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska jednomyślnie ( 15”za”) 
podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XX/119/08 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt.8 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do realizacji programu „Moje Boisko Orlik 2012”.  
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska dokonała prezentacji kompleksu. 
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w powyŜszej sprawie. Rada Miejska  jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w tej 
sprawie. 
Uchwała Nr XX/120/08 – stanowi zał. nr 9  do protokołu. 

Ad. pkt. 9 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Regionu Ostródzko-
Iławskiego „Czyste Środowisko”. Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w tej 
sprawie. 
Uchwała Nr XX/121/08 – stanowi zał. nr 10  do protokołu. 

Ad. pkt. 10 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-
Mazurskiego. Rada Miejska jednomyślnie (15”za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 
Uchwała Nr XX/122/08 – stanowi zał. nr 11  do protokołu. 

Ad. pkt. 11 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska przedstawiła informację dotyczącą przekazanych 
środków na upowszechnianie sportu dzieci i młodzieŜy w 2007 r. 
Naczelnik Wydziału Organ.-Prawnego i Spraw Obywatelskich –D. Osińska przedstawiła 
informację dotyczącą przyznanych  środków na upowszechnianie sportu dzieci i młodzieŜy w 
2008 r. 



Radny - M. Deja 
Zapytał na jakiej podstawie warunkowo dopuszczono wnioskodawców do konkursu jeŜeli nie 
spełnili  wymaganych warunków. 
Naczelnik Wydz. Organ.-Prawnego – D. Osińska 
Wyjaśniła, Ŝe w ofertach brakowało oświadczeń  np. o uzyskiwaniu środków z innych źródeł 
czy teŜ nie było sprawozdań finansowych lub merytorycznych. Do czasu podpisania umowy 
wszystkie te elementy muszą wpłynąć. 
Informacja Burmistrza Miasta została przyjęta przez Radę. 

Ad. pkt. 12 
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska  
Poinformowała, iŜ starała się na bieŜąco udzielić odpowiedzi w tych tematach, w których nie 
musiała się posiłkować swoimi słuŜbami. Natomiast na pozostałe pytania, które zostały 
zgłoszone wczoraj na wspólnym posiedzeniu komisji i dzisiaj na sesji odpowiedzi zostaną 
udzielone w trybie późniejszym na piśmie.  

Ad. pkt. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski 
zamknął obrady XIX-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Sekretarz obrad:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
Lilia Karczyńska                                                                             Andrzej Nadolski 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


